
PROTOKOL NrXXX2009

obrad XXXI sesji Rady Miejskiei Ostrzesz6w
odbytei w dniu 22 pttdziernika 2009 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%)-

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Arkadiusz Suchanecki
W obradach uczestniczyli zaproszeni go6cie wedlug zalqpzonych list obecnoSci.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad )OOC sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza ob,rad )O(K sesji Rady Miejskiej
4.Przy1gcie protokolu zobrad)OO( sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczryego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji Tada^w poprzednim okresie, mfiaszrza

z wykonann uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytana radnych
S. Zapytanni wnioski przewodniczpychdzielnic i sohysow
9. Podjqcie uchwal w sprawie:

a) rarzqdznnnpoboru podatk6w od osob fizycmych, od nieruchomo5cr" rolnego,
le$nego, w drodze inkasq okreSlenia inkasent6w, wysoko5ci wynagrodzenia
zafutaso (nr 203/2009)

b) ustalenia stawek podatku od nieruchomoSci na20l0 rok oraz okreSlenia wzor6w
Deklaracji i Informacj i Qr 20a 2009)

c) okreSlenia wysoko&:i rocznych stawek podatku od Srodk6w transportowych
(w20sD009)

d) zrnian w budzecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2009 roku (nr 21212009)
e) zbycnnieruchomofui gruntowej poloZonej w Ostrzeszowie wrejonie ul. Gabriela

Narutowic za $r 208 | 2009)
D zbycanieruchomo&:i poloZonej w Ostrzeszo*i" prry ul. Jana Olbrachta (w 209D009)
g) zbycia nieruchomosci gruntowych poloZonych w Rojowie w rejonie ulicy Hetmafskiej

(nr 2rll209)
h) przsdlaaenia umowy dziefiawy lokalu mieszkalnego poloZonego we wsi Bledzian6w

(nr 206/2009)
i) przedhtennumowy dnerzawy lokalu miesd<alnego polozronego we wsi Maryd6l

(nr 2007/2009)
I 0. Informacje o o5wiadczeniach rnaj4tkowych:

a) Przewodniczqsego Rady Miejskiej
b) Burmistrza Miasta i Gminy

I I . Odpowie dzi na interpelacje i zapfiann
12. Sprawy r6ime i informacje
13.Zakofrczene

Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie orawomocnofci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )OOO sesji Rady Mejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.
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Rada Miejska minutqciszy ucz*ilaparniEd zrr.tar;lego 18 paidaetntka
2009 roku Miroslawa Tnemby - Przewodnicz4cego Stowarzyszenia
Crossy Ostrzeszowskie ozrraczrlnego m.in Medalem zaZastragi dla Miasta
i Gminy Ostrzesz6w.

Do p-ktu 2-so Przedstawienie oorzadku obrad XXXI sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porz4$ek obrad, kt6ry radni
otrzynnk z zapro szeniem na dlsiej sze obrady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o wycofanie zporz4dktt obrad
projektu uchwaly w sprawie sprzedairy nieruchomo$ci zabudowanej polozonej
w Ostrzeszowie (nr 20112009) wpisanego w punkcie 9 podpunkt d).
Przewodnic zryy Rady Miejskiej zaproponowal dodatkowo do porz4dku
obrad projekt uchwaly w sprawie unian w budiecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w
w 2009 roku (nr 212/2009) w punkcie 9 podpunkcie d).
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,gd') przylq)azgloszane wnioski.

Do p-lrtu 3-so Wvb6r sekretarza obrad XXXI sesii Radv Mieiskiei
ZgodnezwczssniejsrymiustaleniamiPrzewodniczqcyRadyzglosif
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Andruej Manikowski.
Radny Andrzej Manikowski wyrazil zgodQ na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w ,td) wybrataradnego Andrzeja
Manikowskiego sekretarzem obrad )OO(sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-go Przviecie nrotokolu z obrad XXX sesii Radv Mieiskiei
Radny Henryk Mackanid - sekretarz obrad XXX sesji Rady
Miejskiejpnedstawilwniosekwsprawieprz-ylqciaprotok6lzpoprz.ednrej
sesji bez odczytann.
Wniosek stanowi zalacmk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o crymradni zostali zawiadomieniw zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,,zd') przigbzgNoszany wniosek.

Do p-ktu 5-eo Infomacia Przewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
oodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
PowyZszq inforrracjp AofitRadny Edward Skrrypek - Przewodniczqcy
Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zaN4cn'tk do protokolu.

Obrady sesji opu3cil radny CrrzegorzWigcek.

Do n-ktu 6-eo Sprawozdanie Burmishza z realizacii zadaf w oopzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Bunnistrz zloiryt powyhszs sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi z atqsnrk do protokolu.

Na obrady sesji wr6citradny Crrzegon Wiqcek.
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Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zapvtania radnvch
Radny Andrzej Manikowski Zglasza problem braku miejsc parkingowych
dla niepehrosprawnych przy aptekachizv.raca sig z proSbq o ichwyanacz-e-
nie na parkingu przy Oxrzeszowskim Centrum Kultury.
Zwraca uwage na zfi mafu ilo$6 mak6w kierunkowyctu wskazujqpych
obiekty zabytkowe naszego miasta, kt6re w roku jubileuszu 750-lecia
Ostrzeszowa powinny by6 leplej oznakowane.
Wnio skuje o podj gcie dzialah celem wyremontowania nisznzony ch
schod6w do figury Matki Bozej przy ogr6dkach dzieciEcyclr- W tym miejscu
odbywa sig wiele urocrystoSci i chod schody znajduj4 siE na terenie parafii
istnieje pihn ptrzeba r ealizacji tego zananta.
Ponawia postulat dotycz4cy ogranczenaruchu na klopotliwym izagraia-
jqgymbe4pieczeristwu (bylo juz kilka stluczek) wyleiAae samochod6w
zuLH. Sawickiej na ulica Z.arr*lowqr. Proponuje, aby wylazdzuhcy
H. Sawickiej na ulicg Zarnkowqprzebiegal w jednym kierunku prznzuhcp
ul. Norwesk4iul. I Maja.
Radny Ryszard Szymafski zapyaie czy pownt w planach na 2010 rok
uwzglgdnil znianE organizacjiruchu na ul. Zanrkowej. WznoZony ruch
przy wyleidne zul. Zarm/rowej na ul. Armii Krajowej i ul. Gorgolewskiego
szczngllnie po godz. 15-ej, powoduje powstanie kork6w, dlatego zasadne
wydaje sig ustawienie mak6w nal<a^r skrEtu w prawo w ul.Gorgolewskiego,
co prrySpiesryloby macnie opuszczenie skrzSZowania ptzez samochody
i nie zastawianie wjazdu np. na komendg policji.
Postuluje usuniEcie dw6ch ostatnich drzpw na ul. Ko5ciuszki zasNaniajryych
widocznoS6 przy wylei:dne z parkingu obok cmentmza, cojest szczeg6lnie
klopotliwe dla pojazd6w wlqczajqeychdo ruchu (znacmie ograniczona
widocano5 6 z prawej strony).
ZwtacauwogQ, ireprzy ulewnych desznzachporuszanie sie po wydeptanych
Scie2kach w parku prznd Urzgdem Miasta i Gminy jest bardza uciq-zliwe.
ProSba o utwardzenie chodby jednej scierk* np. biegn4cej od Polo-Marketu
do kiosku, aby moitnbylo przej56.
Radny Marek Czwordon zapyluje w jaki sposob bpd4zbierane li^dcie
vprz4tane z posesji w okresie jesiennyrq kt6teprzy poprzednim systemie
zbi6rki odpad6w byty nie odplatnie wywo2one przez Taldan Oczyszszania
na skladowisko . Pruy obecnie obowiqzujqgym harrnonogramie odbioru
odpad6w nie wyobrab sobie, aby mieszkancy pakowali li{cie w worki
nabyte od firmy EKO-REGION i ponosfizato opbtql0 A
Zapfije cry Stral Miejska sprawdza zawarte przez mieszkaric6w umowy
rnwyw6z Smieci. ZwrasauwagQ, Ze worki ze Smieciami sqnadal podrzu-
cane,najczg5ciej w pobli2u durych kubl6w.
Zapytuje czy wladzrc interesujq sip umundurowaniem rdodziezy szkolnej,
czy dziatznie to bylo akcyjne, czy wprowadmno je na stale.
Radny Herryk Kajser z,apfije cry gmnanie moglaby stworzyf progftlrnu
dla mieszkafc6w (np. poprzezuruchomienie doplat podobnych do tych
prz.yznuwanychnabudowgprzydomowychocryszxzalnt5ciek6w,czy
o g znur an:a gazowego) zachgcajqcego ich do instalowania przez nrch
kolektor6w slonecznyclr, co byloby bardzo korzystne dla ochrony
Srodowiska.
Zrry'ytuje najakim etapie jest rcahzacjazgloszonego przaz niego na jednej
z ubiegloro czrry ch sesji wniosku dotycz4cego podwy2szenia dopuszczalnej
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prgdko5ci pojazd6w, poruszaj4cych sig drogqkrajowqnr 11. W chwili
obecnej nawlw drodzn ustawione sqaaki ograniczajqce prgdko5ci
do 50lm/h. Uwara ze takie ograniczenie jest nieuzasadnione, prowadz4c
do wigksrych utrudnieri izagroiehruchu, stwarzanych przez
zdenerwowanych kierowc6w, sfrustrowanych takim stanem rzaczy.
Postuluje zwigkszenie dopuszczalnej prgdko$ci do 60lub 70lxn/b co znaj-
duje zastosowanie w wielu miastach.
Radna Mariola Kozlowska zglaszaproblem fatalnego satnu drogi do posesji
p. Baraniak w miejscowo5ci Szklarka MySIn. (wychodz4cej z drogi
biegnqpej do stacji lzdatninn:nwody). Droga ta jest wymyta przez wodE
i stwarza zagroircrie dla jej u4rtkownik6w, nie mo2na sie po niej poruszaf
ani rowerern, ani pieszo. Prosi o powolanie Komisji odpowiedzialnej za
zatratwiene sprawy i zaberyieczenie drogi.
Radny Henryk Mackanid ponownie zapyarje o cel prrynalezno5ci nasrnj
glniny do Zwiqzl<u Gmin G6rnej Baryczy i na co placimy skladki

Do n-ktu 8-so Zapvtania i wnioski uzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nikt nie zabralglosu.

Na obrady sesji przybyla radna Krystyna Sikora.

Do n-ktu 9-so Podiecie uchwal w sorawie:
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil nastgpuj4ce projekty uchwal:
w sprawie:
a) zarzadzenia poboru podatk6w od os6b fizycznvch. od nieruchomoScit

rolneso. le5nego. w drodze inkasa. okre5lenia inkasent6w. wvsoho5ci
wvnagrodzenia za inkaso (nr 203/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt obrady
pod obrady sesji.
Rada Miejska jedno glo5nie (20 glosow,zd') podiEb uchwalE.
Uchwala Nr )00(I/23|12009 stanowi zatrymr/r. do protokolu.

b) ustalenia stawek podatku od nieruchomo5ci na 2010 rok oraz okre5lenia
wzor6w Deklaracii i Informacii (nr 20412009)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozyrywnie zaopiniowaly projekt obrady
pod obrady sesji.
Radny Andrzej Manikowski stwierdz4 2e w roku 2009 podatek
od nieruchomo5ci od budynk6w gospodarcrych uchwalili{my
6.39 zllni.
Zapytuje czy jesteSmy tak bogatqgnin4 aW placie tak wysoki podatek
od nieruchomoSci.

::z;,:ffi:ffiyasntl 
ze podstawowe dochody gniny s4z podatku

Edward Skrzypek pr4rpomnial, 2e mamy hrdzo durn zaArrfido wykonania.
Rada Miejska 19 glosami ,,zl', | ,Brz-eciuf'podjela uchwalg.
UchwalaNr X)O(/232/2009 stanowi zatpmtk do protokolu.

c) okre5lenia wvsokoSci rocznvch stawek podatku od 5rcdk6w
transnortowvch (nr 205/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej poryfywnie zaopiniowaly projekt obrady

pod obrady sesji.
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Rada Mejska 19 glosarni d', | ,,ptzecitly''podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OOO/23312009 stanowi zalrymtk do protokolu.

d) zmian w budiecie Miasta i Gminv Ostuesz6w w 2009 roku
(nr2l2l2009l
Na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej J6zef Bukiewicz -
- Skarbnik sygnalizowal rtprzygotowuje powyzszy projekt uchwaly.
Skarbnik przedstawil i sznzeg6lowo om6wil projekt uchwaly.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,ztl') WdiEbuchwalE.
Uchwala Nr )OOil/234/2009 stanowi zalqc^rk do protokolu.

Mariusz Witek - Zastqpa Burmistrza przedstawil nastgpujqpe projekty
uchwal w sprawie:
e) zbvcia nieruchomo5ci gruntowei poloZonei w Ostze$zowie w reionie

u[ Gabriela Narutowicza (nr 208/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytlnnrnie zaopiniowaly projekt obrady
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,za) podiElauchwalg.
UchwalaNr )OOil/23snAAg stanowi r:.lryc *.do protokotu.

f) zbvcia niemchomofci nolo2onei w Ostzeszowie qzv uL Jana
Olbrachta (nr 209/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywme zaopniowaly projekt obrady
pod obrady sesji.
Radny AndrzejManikowski stwierdz4 2e nikl nie kupi omawianych
dzialek pod zabudowE mieszkaniowq.
Mariusz Witek wyjafuit, 2n mogqbyt wykonywane uslugr nieuci4Zliwe.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,pat') podiEbuchwalE-
Uchwala Nr )O(XI/23 6 | 2009 stanowi zaN4cnk do protokotu.

g) zbvcia nieruchomoSci sruntowvch ooloZonvch w Roiowie w rcionie
ulicv Hetmafskiei (nr 2111209)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowalyprojekt obrady
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,zd) podipbuchwalE.
Uchwala Nr )pl1;g/23712009 stanowi zqtrynik do protokolu.

h) orzedluienia umowv dzieriawv lokalu mieszkalnego oolo2oneso
we wsi Bledzian6w (nr 206/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej Wzrtywme zaopiniowaly projekt obrady
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,pa) podipbuchwalg.
Uchwala Nr )00(/238/2009 stanowi za@zrark do protokolu.

i) orzedlu2enia umowv dzierrawv lokalu mieszkalneso poloZoneeo
we wsi Mandtil (nr 2007/2009)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowalyprojekt obrady
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,zd') podip\auchwalg.
Uchwala Nr )00([/23912009 stanowi zalryzrlrrdr. do protokolu.
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Przewodniczqpy Rady Miejskiej oglosil 30-minutow4przerwQ w obradach
(godz.l ltt - 119.

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cili radni: Henryk Kajser i Jan Papiernik.

Do n-ktu 10-eo Infomacie o o$wiadseniech maiatkowvch:
a) Przewodniczaceqo Radv Mieiskiei

Inforrnacjg przedstawil radny Edward Skr4rpek - PrzewodniczqcyRaty
Miejskiej. Informacja stanowi z^lqc nkdo protokolu.
Brak jest natomiast informacja o o5wiadczeniach rnaj4tkowych radnych
z Urzpdv Skarbowego w Ostrzeszowie.

b) Burmistrza Miasta i Gminv
Stanis*aw Wabnic - Burmistrz przedsawil powyzsza informacjE.
Informacja stanowi z alryzrrtk do protokolu.

Do p-ktu ll-so Odnowiedzi na interDelacie i zapvtania
Stanislaw Wabnic - Burmistrz odpowiadajry,nazapfiania i interpelacje
poinformowal, ire:-
-Wydznllnwestycji i Gospodarki Komunalnej dostanie polecenie na
ozrakowanie miejsc dla niepehrosprawnych przy aptekachoraz umiesz-
cznrie tabliczek informuj4cych o zabytkach w mie5cie,

- odbgdzie sig szkolenie w sprawie wypehiania wniosk6w na uzyskanie
Srodk6w na male projekty (remonty chodnik6w, schod6w itp.)

- zajtntemy sig wyciEciem krzewu obok posesjiKucza na ul. Norweskiej,
- w sprawie prawoskrqtu zul Zanil<awej w ul, Gorgolewskiego wystqpimy
do Starostwa oraz usunigciadrzpw na ul. Kofuiuszki przy cnrentarnt,

- StraZ Miejska sprawdza czy wlaficiciele posesji majqzawarte umowy
o wyw6z nieczysto5ci stalrych i plynnycll

- mundurki dla uczni6w juz nie obowiq-zujq
- rontuirymy czy s4mo2:liwo5ci dofinansowania kolektor6w Slonecznyc[
- w sprawie ograniczenia szybko5ci na drodze nr 1l musimy wystqpid do
parlamentarzyst6w o zrniang przepisow drogowych,

- hdzie fwjaZatiry)<t G6rnej Baryczy z EKO-REGIONEM,
- koszt zamknigcia rnszego wysypiska to ok. 3.400.000 z], ake to wykona
EKO-REGION.
Radny Adam Zaw ada proponuje, aby proboszc z parafri farnej wystqpil
o dofinansowanie remontu gl6wnej &:iezki na cmentarzu w ramach malych
projekt6w.
Mariusz Witek - ZastEpca Bunnistrza uzupehril:
- Zwl4zekG6rnej Baryczy dokonal zakupu terenu pod lvysypisko odpad6w

stafycfr w Walkowie. Trwaj4protesty przeciw budowie wysypiska na tym
tererue,

- droga do stacji uzdatniania wody w Szklarce My3ln. zostanie naprawiona
tlacmiem"

- solary to nie jest zadanie gminy. Mo-f mo2na by skorrysta6 ze Srodk6w
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.
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Do p-ktu 12-so Sprawy n62ne i informacie
Marian Grzegorek - Dyrektor Z,akJadu Obslugi Plac6wek O5wiatowych
poinformowal, 2e dla szk6l podstawowych proponowane s4 nastgpujqpe
programy:
- owoce iwarrywq kt6ry obj{ by 1.264 uczri6w. Termin skladania
wniosk6w do 1l wrzeSnia i 16 listopada 2009 roku,

- mleka dlaucmiu z k;t6rego korzystamy. Mamy wiele klopot6w
a opakowaniami po mleku oraznie wszyscy uczriowie lubQmleko,

- radosna szhola kt6ry nie zostal wprowadzony. Do Iego zadaniabyla
doplata z naszych Srodk6w 5 0%.

Radna Krystyna Sikora poinformowala o mo2:liwo5ciach uzryskania Srodk6w
zznwnqtrzna male projekty, naLt6re g^gloszony jest konkurs.
W dniu 10 listopada w godz.l6ss - 18w organizujemy szkolenie dla pragnqpych
zloiry| wnioski o dofinansowanie z zewn4trz malych projekt6w.
Radna Miroslawa Modrrynska wniosla o wyja{nienie dlaczego nie bqda
budowane chodniki przy drodzerc 449 iw 444.
Przewodnicz4cyRady Miejskiej wyja.{ilI, ze chodniki - $ciezki pieszo-
-rowerowe nie bedebudowane poniewaz nie s4wykupione wsrystkie gruntu.
Budowa bedzie w 2010 roku.
W dniu 5 puiAnerntkabn. odbylo sig spotkanie w sprawie budowy i remontu
dr6g i chodnik6w na drogach wojew6dzkich.
Zapon:nl RadE z pismem europosla Andrznla Grzyba w sprawie reor ganzacii
s4d6w.
Irena SQzak - Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy poinformowal4
Ze 3-osobowa delegacja z Ministerstwa Sprawiedliwofui dokonywala oglEdzin
sqd6w w niekt6rych miastach ruNzego wojew6dztwa i budynki mszego
sqdu uzryskaly Pory$n4opinig.
Mariusz Witek - Zastqpca Przewodnic z4uego *yja{n4 ze inwestycja budowy
chodnik6w - Scie2ek pieszo-rowerowych zasta\aprze\ohonana 2010 rok
ze wzglgdu na nie uregulowane sprawy wlasno5ciowe grunt6w.
Termin budowy obwodnicy miasta Ostrzeszowa nie jest bliZej okre5lony.
Radny Adam Zawadapodzigkow al za odbycie spotkania w sprawie
remontu i budowy dr6g.
Stwierdzil, Ze miejscowe media winny wymuszac bardzo potrzebne
inwestycje, nie tylko pisa6 o niepowodzeniach.
Przewodnic z4cy Fiady Miejskiej przypomnial o pismacll kt6re wplynqly,
o kt6rych informowal na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej.
Radnych. kt6rzy chcieliby szczeg6lowo zaponn(, siq z pismami zz;praszam
do biura.
Radny Jerzy Szulczynski prrckazat radnym zapr o sznnta na Koncert
Z,aduszkowy,,lr4uzyka Swiata", kt6ry odbpdzie siq w dniu 2 listopada br.
o godz. 19@ w Kaplicy Cmentarnej.
Radny Marek Czwordon- Preres Ochotniczej Strazy Pozarnej w Ostrze-
szowie poinformowal, ize za syrnboliczne I euro jednostka otrrymala
z Sthtr stary samoch6d strahcki.
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Do n-ktu 13-go Zakoficzenie
Przewodnic z4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim za udzsal w obradach i zank'rr4d obrady )OOil
sesji Rady Miejskiej.

Rada podjgla 9 uchwal
Rada rozpocz4laobraly o godzinie l0@, a zakofrczylao godzinie 13@.

ses5fnaoy Miejlkiej
\ n /

rdrzei ffito'ist i


